

華語文能力測驗-入門基礎級聽力測驗將在 2024 年 1 月 6 日舉行

為了因應行政院核定 2022 年 4 月 30 日正式實施的「移工留才久用方案」，申請者應具備華語文能力測驗口語或聽力能力至少「基礎級」之相關規定（請詳見[問答集連結](#)）。

華語文能力測驗入門基礎級聽力測驗，將在 2024 年 7 月 6 日舉行，報名時間從 5 月 20 日起至 6 月 11 日止，歡迎母語非華語之人士報考。座位/名額有限，請儘早報名！

[\[我要報名\]](#)

※請在報名完成後三天內(含報名當日)，直接到便利商店繳費，以免報名失效。

TOCFL Listening test will be administered on July 6th, 2024.

Due to the long-term retention (LTR) for migrant workers, according to the Ministry of Labor (MOL), the applicants must reach A2. For more FAQs please refer to https://tocfl.edu.tw/index.php/sign_up/retention

Please be notified that the formal TOCFL Listening test will be administered on July 6th, 2024. The registration period is from May 20th to June 11th. Non-native speakers of Chinese are welcomed to participate the test. The test seats are limited, don't miss the chance!

[\[Register for Test\]](#)

※To secure your slot, you must **make your payment at convenience stores in 3 days once you register.**